
Komisia investičných činností pri Miestnom zastupiteľstve v Petržalke 

 

 

1 

 

Zápisnica zo zasadnutia komisie investičných činností 
Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka zo dňa 3.6.2021 

 
 
Prítomní:  Ing. Miroslav Behúl, PhD., Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. 

Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková,  
 
Ospravedlnení:  Ing. arch. Michala Kozáková, 
 
Neprítomní: Miroslav Dragun, JUDr. Milan Vetrák, PhD. 
 
Tajomník:              Miloš Holán 
 
Hostia:                            Ing. Jozef Sobinovský, Mgr. Alžbeta Broszová, Ing. Andrea Garanová 
 
 
Začiatok rokovania komisie: 16:00 hod. 
 
 
Program: 
 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania. 

 
2. Všeobecne záväzné nariadenie zriadenie MŠ Turnianska 10 – p. Garanová 

 
3. Pedagogicko-organizačné zabezpečenie školského roka 2021/2022 v základných školách 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Petržalka – p. Garanová 

 
4. Záverečný účet a finančné usporiadanie mestskej časti Bratislava-Petržalka za rok   2020 – p. 

Orságová 

 
5. Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v objekte ZŠ Nobelovo nám.č.6 pre 

BABYLAND ako prípadu hodného osobitného zreteľa – p. Broszová 

 
6. Návrh na predĺženie prenájmu časti pozemku v areáli  ZŠ Nobelovo nám.č.6 pre   BABYLAND 

ako   prípadu hodného osobitného zreteľa   - p. Broszová 

 
7. Rôzne 

 
8. Záver 
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K bodu 1. 
Úvod – schválenie programu 
Rokovanie komisie zahájil zastupujúci predseda komisie, Ing. arch. Matúš Repka, ktorý privítal 
prítomných a konštatoval uznášaniaschopnosť komisie. Predstavil program komisie, ktorá 
pripomienkovala pani Mgr. Broszová s požiadavkou na zmenu poradia bodov pre kolidovanie s inými 
komisiami. Po predložení návrhu dal pán predseda hlasovať o schválení programu v nasledovnom 
znení:  
 

1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania. 

 
2. Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v objekte ZŠ Nobelovo nám.č.6 pre 

BABYLAND ako prípadu hodného osobitného zreteľa – p. Broszová 

 
3. Návrh na predĺženie prenájmu časti pozemku v areáli  ZŠ Nobelovo nám.č.6 pre   BABYLAND 

ako   prípadu hodného osobitného zreteľa   - p. Broszová 

 
4. Všeobecne záväzné nariadenie zriadenie MŠ Turnianska 10 – p. Garanová 

 
5. Pedagogicko-organizačné zabezpečenie školského roka 2021/2022 v základných školách 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Petržalka – p. Garanová 

 
6. Záverečný účet a finančné usporiadanie mestskej časti Bratislava-Petržalka za rok   2020 – p. 

Orságová 

 
7. Rôzne 

 
8. Záver 

 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 6 -  Ing. Miroslav Behúl, PhD., Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, 

Mgr. Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková. 
za: 6 -  Ing. Miroslav Behúl, PhD., Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, 

Mgr. Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková. 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0  
 
Členovia komisie upravený program rokovania schválili. 
 
 
 
 



Komisia investičných činností pri Miestnom zastupiteľstve v Petržalke 

 

 

3 

 

K bodu 2. 
 
Návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v objekte ZŠ Nobelovo nám.č.6 pre BABYLAND 
ako prípadu hodného osobitného zreteľa. 
 
 
Diskusia: 
Materiál odprezentovala pani Mgr. Broszová 
Bez diskusie. 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 6 -  Ing. Miroslav Behúl, PhD., Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, 

Mgr. Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková. 
za: 6 -  Ing. Miroslav Behúl, PhD., Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, 

Mgr. Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková. 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0  
 
Návrh na predĺženie nájmu bol schválený. 
 
Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
schváliť  návrh na predĺženie prenájmu nebytových priestorov v objekte ZŠ Nobelovo nám.č.6 pre 
BABYLAND ako prípadu hodného osobitného zreteľa. 
 
 
K bodu 3. 
Návrh na predĺženie prenájmu časti pozemku v areáli  ZŠ Nobelovo nám.č.6 pre   BABYLAND ako   
prípadu hodného osobitného zreteľa. 
 
Diskusia: 
Materiál odprezentovala pani Mgr. Broszová. 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 6 -  Ing. Miroslav Behúl, PhD., Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, 

Mgr. Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková. 
za: 6 -  Ing. Miroslav Behúl, PhD., Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, 

Mgr. Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková. 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0  
 
Návrh na predĺženie nájmu bol schválený. 
 
Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
schváliť  návrh na predĺženie prenájmu časti pozemku v areáli  ZŠ Nobelovo nám.č.6 pre   BABYLAND 
ako   prípadu hodného osobitného zreteľa. 
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K bodu 4. 
Všeobecne záväzné nariadenie zriadenie MŠ Turnianska 10. 

 
Diskusia: 
Materiál odprezentovala Ing. Garanová. 
 

Hlasovanie: 
prítomní: 6 -  Ing. Miroslav Behúl, PhD., Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, 

Mgr. Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková. 
za: 6 -  Ing. Miroslav Behúl, PhD., Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, 

Mgr. Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková. 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0  
 
VZN bolo schválené. 
 
Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
schváliť  Všeobecne záväzné nariadenie zriadenie MŠ Turnianska 10. 
 
 

K bodu 5. 
Pedagogicko-organizačné zabezpečenie školského roka 2021/2022 v základných školách 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Petržalka. 
 
Diskusia: 
Materiál odprezentovala Ing. Garanová. 
 

Hlasovanie: 
prítomní: 6 -  Ing. Miroslav Behúl, PhD., Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, 

Mgr. Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková. 
za: 6 -  Ing. Miroslav Behúl, PhD., Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, 

Mgr. Gabriel Fekete, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková. 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0  
 
Materiál bol schválený. 
 
Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
schváliť  Pedagogicko-organizačné zabezpečenie školského roka 2021/2022 v základných školách 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Petržalka. 
 
 

K bodu 6. 
Záverečný účet a finančné usporiadanie mestskej časti Bratislava-Petržalka za rok   2020. 
 
Diskusia: 
Materiál odprezentoval Ing. Jozef Sobinovský. 
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Pán Ing. arch. Matúš Repka žiada o preverenie koľko častí urbanistickej štúdie na Kapitulský dvor 
bude uhradených a aká bude finálna suma? 
Taktiež upozornil na skutočnosť, že nevie v akom programe sú schválené finančné prostriedky na 
prípravu arch. Štúdie na Námestie Republiky. Položil otázku na preverenie, v akom stave je táto 
investícia? Vzhľadom k hore uvedenému vyjadril nesúhlas s predkladaným materiálom a hlasoval 
proti.  
 
Hlasovanie: 
prítomní: 5 -  Ing. Miroslav Behúl, PhD., Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, 

Mgr. Gabriel Fekete, Ing. Katarína Sklenková. 
za: 3 - Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete, Ing. Katarína Sklenková. 
proti: 1 - Ing. arch. Matúš Repka 
zdržal sa:  1 - Ing. Miroslav Behúl PhD. 
nehlasoval:  0  
 
Komisia investičných činností materiál schválila. 
 
Stanovisko komisie:  
Záverečný účet a finančné usporiadanie mestskej časti Bratislava-Petržalka za rok   2020. 
 
 
K bodu 7. 
Rôzne 
 
Diskusia: 
V tomto bode najprv pán Ing. arch. Matúš Repka požiadal poslancov a tajomníka o zapísanie 
nasledovnej poznámky do zápisu z investičnej komisie.: „ Žiadam investičné odd. miestneho úradu 
MČ Bratislava-Petržalka, aby pri príprave rozpočtu a investičného plánu na rok 2022 počítala so 
sumou 20 000€ na nákup lodičiek a móla pre investičný zámer Člnkovanie na chorvátskom ramene“. 
Pán Ing. Behúl PhD. vyjadril názor, že myšlienku tohto zámeru podporí, ale chcel by, aby bola 
spracovaná analýza nákladov a výdavkov. Pán Ing. arch. Matúš Repka potvrdil, že analýzu v hrubom 
spracuje. Spomenul však nespokojnosť s prácou MÚ, kde by očakával, že ho niekto v tejto veci vyzve, 
čo sa však nestalo. 
 
Následne Miloš Holán informoval o postupoch prác pri investičných zámeroch v roku 2021.  
 
 
Záver 
 
V závere rokovania zastupujúci predseda Komisie investičných činností poďakoval všetkým členom 
komisie a hosťom za účasť a poprial príjemné dovolenky nakoľko ďalšia komisia by mala zasadať až 
po prázdninách. 
 
Ukončenie rokovania komisie:  17:45 hod. 
 
Bratislava, 3.6.2021 
                                                                                               Ing. arch. Matúš Repka 
                                                                                            zastupujúci predseda komisie     
 
Zapísal:  Miloš Holán 
    tajomník komisie                                   


